

## Health, Happiness, Safety, Environment and Quality Policy

Specialized Oilfield Products is an oil and gas product manufacturer who is committed to ensure a safe, happy and healthy workplace, for all persons working for and on behalf of the company, clients, and visitors. We are committed in consultation and participation of workers, to protect the health, Safety, environment and prevent pollution. We believe in a transparent and proactive policy and that all adverse HHSEQ impacts are preventable.

Specialized Oilfield Products will strive to deliver quality products. We are dedicated to total customer satisfaction and continual improvement in all activities and performance to meet or exceed customer satisfaction at all times. and fulfilling obligation towards our stakeholders.

### To Implement this Policy, Specialized Oilfield Products Will:

- Develop, implement and maintain effective Health, Happiness, Safety, Environment and Quality (HHSEQ) management program with defined objectives and targets to improve proactive control of risk and create a step change in behaviour.
- Give Health, happiness, Safety, Environment and Quality aspect as the highest consideration within the Company's other business objectives.
- Comply with all applicable standards, legal requirements, Best Practices and other requirements to which the company subscribes to.
- Implement continual improvement programs utilizing the latest technologies.
- Encourage personnel to have ownership for identifying points for improvement and eliminating non-conformities, eliminating hazards, preventing injury to themselves and others by including HHSEQ performance in the appraisal and awarding systems.
- Provide persons working for and on behalf of Specialized Oilfield Products with all necessary training, resources and systems, as well as to empower them to STOP any unsafe work.
- Allow all personnel to have direct access to the highest management levels of the company to address any issues related to HHSEQ.
- Actively monitor, audit and review to improve HHSEQ Management System, processes and performance.
- Hold line management accountable for ensuring and promoting a safe, happy and healthy workplace with Quality management activities and the protection of the environment within their areas of responsibilities
- Improve the efficient use of energy and natural resources.
- Provide to the Oil and Gas Industry World Class Quality Equipment and Its maintenance


## سياسة الجودة والصحة والسلامة والبيئة والسعادة

الشركة المتخصصة لمنتجات حقوق البترول هي شركة مصنعة لمنتجات النفط والغاز تلتزم بضمان توفير مكان عمل آمن وسعيد وصحي لجميع الأشخاص العاملين لصالح وبالنيابة عن الشركة والعملاء والزوار. إننا ملتزمون بالتشاور مع العمال وإشراكهم لحماية الصحة والسلامة والبيئة ومنع التلوث. إننا نؤمن بسياسة الشفافية والاستباقية وأنه يمكن منع جميع الآثار السلبية على الجودة والصحة والسلامة والبيئة والسعادة.

سوف تسعى الشركة المتخصصة لمنتجات حقوق البترول لتقديم منتجات عالية الجودة ونحن ملتزمون بإرضاء العملاء والتحسين التام والمستمر في جميع الأنشطة والارتقاء بالأداء لتلبية أو تجاوز توقعات العملاء في جميع الأوقات والوفاء بالالتزامات تجاه الجهات المعنية والمساهمون لدينا.

ولتنفيذ هذه السياسة، سوف تقوم الشركة المتخصصة لمنتجات حقوق البترول بما يلي:

- وضع وتنفيذ وحفظ برنامج إدارة الجودة والصحة والسلامة والبيئة والسعادة مع أهداف وغايات محددة لتحسين الرقابة الاستباقية على المخاطر وخلق خطوة تغيير في السلوك.
- إعطاء الجودة والصحة والسلامة والبيئة والسعادة الأولوية العليا ضمن أهداف الأعمال الأخرى للشركة.
- الامتثال لجميع المعايير المعمول بها والمتطلبات القانونية وأفضل الممارسات والمتطلبات الأخرى التي تشترك فيها الشركة.
- تنفيذ برامج التحسين المستمر باستخدام أحدث التقنيات.
- تشجيع الموظفين على الملكية لتحديد نقاط التحسين والقضاء على حالات عدم المطابقة والقضاء على المخاطر ومنع إصابة أنفسهم والآخرين من خلال تضمين أداء الجودة والصحة والسلامة والبيئة والسعادة في أنظمة التقييم والمنح.
- تزويد الأشخاص العاملين لصالح وبالنيابة عن " الشركة المتخصصة لمنتجات حقوق البترول " بكل ما يلزم من تدريب وموارد وأنظمة بالإضافة إلى تمكينهم من إيقاف أي عمل غير آمن.
- السماح لجميع الموظفين بالوصول المباشر إلى أعلى مستويات الإدارة في الشركة لتناول أي قضايا تتعلق بالجودة والصحة والسلامة والبيئة والسعادة
- القيام بعمليات الرصد والتدقيق والمراجعة بنشاط لتحسين نظام إدارة الجودة والصحة والسلامة والبيئة والسعادة والعمليات والأداء.
- جعل الإدارة التنفيذية مسؤولة عن ضمان وتوفير مكان عمل آمن وسعيد وصحي من خلال أنشطة إدارة الجودة وحماية البيئة في مجالات مسؤولياتهم
- تحسين الاستخدام الفعال للطاقة والموارد الطبيعية،
- توفير معدات ذات جودة عالمية في صناعة النفط والغاز وصيانتها



Adel Baobaid  
President  
عادل باعبيد  
الرئيس